
 

OBČINA PIRAN 

Občinski svet 

 

Številka: 032-7/2023 

Datum: 2.6.2023 

 

 

Z A P I S N I K 

 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Piran,  

ki je bila dne 30.5.2023, ob 16.00 uri 

v dvorani Domenica Tintoretta občinske palače 

v Piranu, Tartinijev trg 2. 

 

 

NA SEJI SO BILE NAVZOČE NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

1. BARTOLE ANDREA  

2. BAŽEC MARINO   

3. BERNETIČ ONELIO   

4. BOTTER MARASOVIĆ MIA 

5. BURIAN SAŠA   

6. CVETIČANIN ČENDAK IRENA  

7. DELBELLO mag. KARLINCA   

8. DRENIK JAKA   

9. DULAI mag. NESI (NESET)  

10. FAKIN DENIS   

11. FAKIN ROBERT   

12. GOJA DENIS   

13. HOT mag. MEIRA 

14. IMENŠEK BARBARA   

15. KRAŠEVEC FRANC   

16. KUČEK BERGANT SANJA   

17. MARTINČIĆ LOBODA SANDRA   

18. MIŠIČ GAŠPAR GAŠPAR  

19. PETAROS DAVORIN – prišel na začetku 4. točke 

20. PETRONIO ISABEL   

21. POLETTI CHRISTIAN  

22. ROJEC MANUELA   

23. STEGOVEC MOJCA   

24. ŠVONJA MOJCA  

25. ZIGANTE NADIA  

 

  
NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI: 

 Kristina IVANČIČ, univ. dipl. prav., v.d. direktorja občinske uprave, 

 Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve, 

 mag. Natali GAK, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve,  

 Breda KLOBAS, vodja Urada za finance, 

 Matej KNEP, vodja Urada za družbene dejavnosti, 

 Rok HUMAR, vodja Urada za gospodarstvo in turizem, 

 Mojca HILJ TRIVIČ, vodja Urada za investicije, 



 Roman BAŽEC, vodja kabineta župana, 

 mag. Patricija VIŠNJEVEC, zunanja svetovalka, 

 Natalija LOVREC, poslovna sekretarka, 

 Ana PANTELIN, namestnica vodje Urada za okolje in prostor, 

 Aleksander VALENTIN, v.d. direktorja Turističnega združenja Portorož g.i.z., 

 Borut BAŽEC, v. d. direktorja javnega zavoda Avditorij Portorož, 

 mag. Katja GOMBAČ AVER, direktorica Obalnih lekarn Koper, 

 David GLAVINA, predstavnik družbe ARRIVA d.o.o., 

 Iztok ŠTRUKELJ, predstavnik družbe ARRIVA d.o.o., 

 David PERKO, predstavnik družbe ARRIVA d.o.o, 

 Ivan KOLJESNIKOV, vodja Medobčinskega inšpektorata (MUIstra), 

 Denis UDOVIČ, vodja Medobčinskega redarstva (MUIstra), 

 Igor RAKAR, vodja Medobčinske inšpekcije (MUIstra). 

 

 

NOVINARJI NAVZOČI NA SEJI: 

 Lea Širok (Radio Koper). 

 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Na podlagi 37. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih svetnikov,  je 

župan ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 21 svetnikov, ter da je Občinski svet 

sklepčen in lahko formalno pravno prične z delom. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 

 

Župan občine Piran je svetnike in svetnice obvestil o umiku predlagane razširitve dnevnega reda 

s točko »Predlog soglasja k zmanjšanju obveznosti popoldanskih izmen za ambulante 

družinske medicine in pediatrije« in 7.točke dnevnega reda »Predlog sklepa o soglasju k 

izplačilu delovne uspešnosti v. d. direktorja javnega zavoda  Avditorij Portorož – Portorose iz 

naslova prodaje blaga in storitev na trgu za leto 2022«.  

  

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
1. Potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 19.4.2023. 

2. Predlog zaključnega računa proračuna Občine Piran za leto 2022.                              

3. Predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o uporabi sredstev proračunske rezerve 

(skrajšani postopek).  

4. Predlog sklepa o podelitvi stavbne pravice na parceli št. 433 k.o. 2634-Nova vas, na 

podlagi izvedenega javnega razpisa - javnega zbiranja ponudb za ustanovitev stavbne 

pravice na nekaterih zemljiščih v lasti občine Piran v vasi Padna.                                                

5. Predstavitev letnega programa in finančnega načrta TZP za leto 2023.  

6. Predlog programa dela in finančni načrt javnega zavoda Avditorija Portorož - Portorose 

za leto 2023. 

7. Predlog soglasja k spremembi in dopolnitvi Statuta javnega zavoda Obalne lekarne 

Koper.  

8. ARRIVA, družba za prevoz potnikov, d.o.o. 

A) Poročilo o izvajanju koncesijske dejavnosti »Opravljanje javnega mestnega in 

primestnega prometa v Občini Piran« za leto 2022, 



B) Plan izvajanju koncesijske dejavnosti »Opravljanje gospodarske javne službe 

mestnega linijskega prevoza v koncesijski obliki in rednih linijskih šolskih 

prevozov v občini Piran v integrirani obliki« za leto 2023.  

9. Predlog sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 2022. 

10. Seznanitev z letnim poročilom o delu Medobčinske uprave Istre leto 2022.  

11. Kadrovske zadeve. 

12. Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 19.4.2023. 

 

Svetniki so s 24 glasovi  ZA sprejeli Zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z 

dne 19.4.2023. 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog zaključnega računa proračuna Občine Piran za leto 2022.                              

 

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance je podala obrazložitev. 

 

Saša BURIAN, predsednik Odbora za finance in proračun je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

Manuela ROJEC, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podala 

seznanitev odbora. 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Zaključni račun proračuna Občine Piran za leto 2022 . 

 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1.  

 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil s poročilom o realizaciji načrta pridobivanja 

premičnega premoženja Občine Piran v letu 2022.  

 

 

2.  

 

Ta sklep začne veljati takoj. 



 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil s poročilom o realizaciji načrta ravnanja z 

nepremičnim stvarnim premoženjem Občine Piran za leto 2022. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o uporabi sredstev proračunske 

rezerve (skrajšani postopek).  

 

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance je podala obrazložitev. 

 

Saša BURIAN, predsednik Odbora za finance in proračun je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

PO SKRAJŠANEM POSTOPKU: 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o uporabi sredstev 

proračunske rezerve, objavljen v Uradnem listu Republike Slovenije številka 160/2020 po 

skrajšanem postopku . 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

V PRVI OBRAVNAVI: 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 



Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o uporabi sredstev 

proračunske rezerve, objavljen v Uradnem listu Republike Slovenije številka 160/2020 v prvi 

obravnavi . 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

V DRUGI OBRAVNAVI: 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o uporabi sredstev 

proračunske rezerve, objavljen v Uradnem listu Republike Slovenije številka 160/2020 v drugi 

obravnavi . 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog sklepa o podelitvi stavbne pravice na parceli št. 433 k.o. 2634-Nova vas, na 

podlagi izvedenega javnega razpisa - javnega zbiranja ponudb za ustanovitev stavbne 

pravice na nekaterih zemljiščih v lasti občine Piran v vasi Padna.                                                

 

mag. Natali GAK, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve je podala obrazložitev. 

 

Manuela ROJEC, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podala 

pozitivno mnenje odbora s pripombo: 

- da na ostalih objektih poskrbimo za sanacijo strehe in preprečimo njihovo propadanje. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Denis GOJA, Robert FAKIN, Denis FAKIN in 

Gašpar GAŠPAR MIŠIČ. 

 

Svetniki so s 25  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

          SKLEP 

 

1.  

 

Sklene se pogodba o ustanovitvi stavbne pravice z najugodnejšim ponudnikom za nepremičnino 

ID znak: parcela 2634 433. Besedilo pogodbe je sestavni del sklepa. 

 

2.  

 

Za podpis pogodbe se pooblasti Župana občine Piran Andreja Koreniko. 



 

3.  
 

Občinski svet pooblašča župana za vnos vseh manjkajočih generalij v pogodbeno besedilo in za 

podpis Pogodbe o ustanovitvi stavbne pravice ter za opravo vseh relevantnih dejanj in ureditev 

vseh potrebnih postopkov/razmerij zaradi realizacije predmeta te pogodbe pri notarju, sodišču, 

Finančni upravi in z vsemi drugimi pristojnimi subjekti. 

 

4.  

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predstavitev letnega programa in finančnega načrta TZP za leto 2023.  

 

Aleksander VALENTIN, v. d. direktorja Turističnega združenja Portorož g.i.z. je podal 

obrazložitev. 

 

Franc KRAŠEVEC, predsednik Odbora za turizem in druge gospodarske dejavnosti je podal 

pozitivno mnenje odbora. 

 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Meira HOT, Barbara IMENŠEK, Mojca 

ŠVONJA, Davorin PETAROS, Jaka DRENIK in Gašpar GAŠPAR MIŠIČ. 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran  se je seznanil s Programom dela in Finančnim načrtom Turističnega 

združenja Portorož za leto 2023 kot tudi s Poslovnim poročilom za 2022 in daje pozitivno 

mnenje na oba predložena dokumenta. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Župan občine Piran je odredil 10 minut odmora. 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog programa dela in finančni načrt javnega zavoda Avditorija Portorož - 

Portorose za leto 2023. 

 

Borut BAŽEC, v. d. direktorja javnega zavoda Avditorij Portorož je podal obrazložitev. 

 

Sanja KUČEK BERGANT, predsednica Odbora za kulturo je podala pozitivno mnenje odbora. 

 

V razpravi sta sodelovala občinska svetnika: Davorin PETAROS in mag. Meira HOT. 



Svetniki so s 25  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP  

 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil s programom dela in finančnim načrtom javnega 

zavoda Avditorij Portorož - Portorose za leto 2023 in z njim soglaša.                                            

   

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog soglasja k spremembi in dopolnitvi Statuta javnega zavoda Obalne lekarne 

Koper.  

 

mag. Katja GOMBAČ AVER, direktorica Obalnih lekarn Koper je podala obrazložitev. 

 

Barbara IMENŠEK, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala pozitivno mnenje 

odbora. 

 

 V razpravi je sodeloval občinski svetnik: Davorin PETAROS. 

 

Svetniki so s 25  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP  

 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran daje soglasje k predlogu sprememb in dopolnitev Statuta javnega 

zavoda Obalne lekarne Koper. 

 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 ARRIVA, družba za prevoz potnikov, d.o.o. 

A) Poročilo o izvajanju koncesijske dejavnosti »Opravljanje javnega mestnega 

in primestnega prometa v Občini Piran« za leto 2022, 

B) Plan izvajanju koncesijske dejavnosti »Opravljanje gospodarske javne službe 

mestnega linijskega prevoza v koncesijski obliki in rednih linijskih šolskih 

prevozov v občini Piran v integrirani obliki« za leto 2023.  

 



Rok HUMAR, vodja Urada za gospodarstvo in turizem, David GLAVINA, David PERKO in 

Iztok ŠTRUKELJ, predstavniki družbe ARRIVA d.o.o., so podali obrazložitev k obema 

točkama. 

 

Onelio BERNETIČ, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno 

mnenje odbora k točki A in pozitivno mnenje k točki B s pripombo: 

- da se obe avtobusni postajališči Portorož H, tako v smeri proti Luciji, kot v smeri proti 

Piranu, opremijo z digitalnimi prikazovalniki voznih redov in prihodov ter odhodov 

avtobusov Papercast. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Davorin PETAROS, Mojca ŠVONJA, Isabel 

PETRONIO in Gašpar GAŠPAR MIŠIČ. 

 

Svetniki so s 25  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

V skladu s 5. členom Koncesijske pogodbe za izvajanje gospodarske javne službe mestnega 

linijskega prevoza in integriranega rednega linijskega prevoza učencev v občini Piran (na okolju 

čim bolj prijazen način) št. 371-7/2018 z dne 21. 3. 2019, se na osnovi Letnega poročila o 

izvajanju koncesije za javni mestni in primestni promet v občini Piran za obdobje od 1. 1. 2022 do 

31. 12. 2022, družbe Arriva, družba za prevoz potnikov, d.o.o., Mirka Vadnova 8, 4000 Kranj, in 

poročila neodvisnega revizorja o finančnem poslovanju za koncesijo mestnega in primestnega 

prometa za leto 2022 ugotavlja: 

 

 Ugotovljeni primanjkljaj iz koncesionirane dejavnosti v letu 2022 znaša 677.856,60 EUR brez 

DDV oz. 742.252,98 EUR z DDV. 

 

 Plačane mesečne akontacije sredstev za subvencije, s katerim se krije primanjkljaj so v letu 2022 

znašale 534.000,00  EUR brez DDV oz. 584.730,00 EUR z DDV. 

  

 Razlika znaša 143.856,60 EUR brez DDV oz. 157.522,98 EUR z DDV.  

 

2. 

Poračun razlike med dejanskimi prihodki in dejanskimi stroški izvajanja gospodarske javne službe 

mestnega in primestnega prometa v občini Piran znaša 143.856,60 EUR brez DDV oz. 157.522,98 

EUR z DDV in jo mora skladno z določili koncesijske pogodbe kriti proračun Občine Piran. 

 

Glede na to, da v proračunu Občine Piran za leto 2023 ni planiranih sredstev za plačilo te razlike, 

se ta sredstva predvidijo v proračunu Občine Piran za leto 2024. 

 

 

Svetniki so s 25  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Sprejme se plan izvajanja koncesijske dejavnosti »Opravljanje gospodarske javne službe 

mestnega linijskega prevoza v koncesijski obliki in rednih linijskih šolskih prevozov v občini 

Piran v integrirani obliki« v letu 2023, ob upoštevanju določil Koncesijske pogodbe št. 371-

7/2018 z dne 21. 3. 2019.  Plan za leto 2023 je sestavni del tega sklepa. 

 



2. 

Občinski svet ugotavlja, da je v predlogu plana za leto 2023 opredeljeno naslednje: 

 Prihodki iz dejavnosti so predvideni v višini 599.000,00 EUR. 

 Prihodki iz prodaje vozovnic so predvideni v višini 268.000,00 EUR. 

 Skupni prihodki so predvideni v višini 1.397.222,64 EUR. 

 Skupni stroški so predvideni v višini 1.397.222,64 EUR 

 Predvidena celotna subvencija Občine Piran za leto 2023, ki se nakazuje koncesionarju v 

mesečnih akontacijah znaša 798.222,64 EUR brez DDV oz. 874.053,79 EUR z DDV. 

 Koncesionar je predvidel, da naj bi se planirani stroški iz poslovanja izenačili s planiranimi 

prihodki iz poslovanja. 

 Dejanski poslovni rezultat za leto 2023 bo ugotovljen po obravnavi in potrditvi končnega 

poročila za leto 2023 s strani Občinskega sveta Občine Piran v letu 2024. 

 

3. 

Občinski svet istočasno ugotavlja, da je v proračunu Občine Piran za leto 2023 za 

subvencioniranje gospodarske javne službe mestnega linijskega prevoza v koncesijski obliki in 

rednih linijskih šolskih prevozov v občini Piran v integrirani obliki v letu 2023 planiran znesek v 

višini 650.000,00 EUR.  

 

Strokovne službe koncesionarja in občine morajo spremljati pogoje poslovanja in jih po potrebi 

prilagoditi, z namenom doseganja čim boljših poslovnih rezultatov. 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 2022. 

 

Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve je podala obrazložitev. 

 

Saša BURIAN, predsednik Odbora za finance in proračun je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Do delne povrnitve stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 20.11.2022 so upravičeni 

naslednji organizatorji volilne kampanje: 

 

Za volitve župana: 

Zap. 

Št. 

Organizator  

volilne kampanje 

Kandidat Prejeti  

glasovi 

Znesek povračila v 

eur 

1. LAK – Lista Andreja Korenike  Andrej Korenika 3343 401,16  

2. Gašpar Gašpar Mišič Gašpar Gašpar Mišič  2373 284,76 

3. Zveza za Primorsko - ZZP Đenio Zadković 949 113,88 

4. Socialni demokrati  Dušan Olaj 743 89,16 

5. Samo Markežič Robert Fakin 642 77,04 

 SKUPAJ   966,00 eur 

 

 

 

 

 



2. 

  Za volitve v občinski svet : 

Zap. 

Št. 

Organizator volilne kampanje (kandidatna lista)  Prejeti 

glasovi 

Znesek 

povračila 

v eur  

1. Gibanje SVOBODA 966 241,50 

2. Gašpar Gašpar Mišič (GGM IN MI – Gašpar Gašpar Mišič in mi) 933 233,25 

3. LAK – Lista Andreja Korenike 924 231,00 

4. SD - Socialni demokrati 853 213,25 

5. Samo Markežič (Lista Roberta Fakina) 382 95,50 

6. ZZP – Zveza za Primorsko 380 95,00 

7. Slovenska demokratska stranka* 359 / 

8. GZOP - Gibanje za občino Piran  327 81,75 

9. OLJKA 293 73,25 

 SKUPAJ  1.264,5 

eur 

* organizator ni uveljavljal stroškov volilne kampanje 

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj.   

 

Župan občine Piran je odredil 5 minut odmora. 

 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Seznanitev z letnim poročilom o delu Medobčinske uprave Istre leto 2022.  

 

Ivan KOLJESNIKOV, vodja Medobčinskega inšpektorata (MUIstra), Denis UDOVIČ, vodja 

Medobčinskega redarstva (MUIstra) in Igor RAKAR, vodja Medobčinske inšpekcije (MUIstra) 

so podali obrazložitev. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Neset DULAI, Mia BOTTER MARASOVIĆ, 

Davorin PETAROS, Denis FAKIN, Jaka DRENIK, Barbara IMENŠEK, Gašpar GAŠPAR 

MIŠIČ, Franc KRAŠEVEC in Sandra MARTINČIĆ LOBODA. 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil z letnim poročilom o delu Medobčinske uprave Istre 

leto 2022 in z njim soglaša. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Kadrovske zadeve. 



Predlog za imenovanje člana in namestnika člana skupščine javnega podjetja Rižanski 

vodovod Koper d.o.o. 

 

Župan občine Piran je podal predlog. 

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik: Robert FAKIN. 

 

Svetniki so s 25  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje: 

 

- za člana skupščine Javnega podjetja Rižanski vodovod Koper d.o.o. MITJO TROHA, in 

- za namestnika člana skupščine Javnega podjetja Rižanski vodovod Koper d.o.o. 

VLADIMIRJA KNEZA, 

 

za mandatno dobo štirih let. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj.  

 

Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno 

delo Južna Primorska 

 

Manuela ROJEC, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podala predlog komisije. 

 

V razpravi je sodelovala občinska svetnica: mag. Meira HOT. 

 

Svetniki so z 21  glasovi  ZA in 4 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran imenuje v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Južna 

Primorska naslednjo predstavnico: 

 

- mag. Milica Maslo Bezer. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Imenovanje članov Sveta javnega zavoda Pomorski muzej Sergej Mašera Piran 

 

Manuela ROJEC, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podala predlog komisije. 

 



Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje v Svet javnega zavoda Pomorski muzej Sergej Mašera Piran 

naslednje predstavnike ustanovitelja:  

 

- Matjaž Kljun,  

- Natalija Lovrec,  

- Danela Paliaga Jankovič. 

 

2. 

 

Mandat članom Sveta zavoda traja štiri leta in prične teči z dnem konstituiranja Sveta zavoda. 

 

3. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Mnenje o kandidatu za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Center za 

komunikacijo, sluh in govor Portorož 

 

Manuela ROJEC, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podala predlog komisije. 

 

V razpravi je sodelovala občinska svetnica: Mojca ŠVONJA. 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran daje pozitivno mnenje o Anji Cerkvenik, kandidatki za 

ravnateljico Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Center za komunikacijo, sluh in govor 

Portorož – Centro per la comunicazione, l'udito e la pronuncia Portorose. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

 

Imenovanje direktorja javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o. 

 

Manuela ROJEC, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podala predlog komisije. 

 

Občinski svetnik,mag. Neset DULAI se je predstavil Občinskemu svetu Občine Piran. 



Občinski svetniki, mag. Neset DULAI, Onelio BERNETIČ, Jaka DRENIK in svetnica Sandra 

MARTINČIĆ LOBODA so se izločili iz glasovanja in obravnave. 

 

Občinski svetnik, Gašpar GAŠPAR MIŠIČ se je izločil iz glasovanja. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Meira HOT, Davorin PETAROS, Gašpar 

Gašpar MIŠIČ, Nadia ZIGANTE, Denis GOJA, Barbara IMENŠEK, Robert FAKIN in  Franc 

KRAŠEVEC. 

 

Svetniki so s 16  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

            SKLEP 

 

1.  

 

Na predlog Nadzornega sveta družbe javno podjetje OKOLJE Piran, d. o. o., Občinski svet Občine 

Piran imenuje Neseta Dulaija za direktorja družbe javnega podjetja OKOLJE Piran d. o. o. 

2.  

 

Mandat direktorja traja štiri leta in prične teči z dnem 14. 6. 2023. 

 

3.  

 

Dne 13. 6. 2023 preneha mandat dosedanjega direktorja Gašparja Gašparja Mišiča. 

4.  

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

Občinski svetnik, Onelio BERNETIČ je podal pobudo: 

 

Za ureditev območja  polotoka Seča    

predlagamo nujna ureditev sanitarij s tušem in zavarovano otroško igrišče v katerem mora 

biti nameščena konstrukcija za senco , in sicer med gostilno Ribič in kampom Lucija. 

Lokacija je zelo obiskana s strani pohodnikov, kolesarjev, družin, sprehajalcev itd,... V 

poletnih mesecih je plaža dobro obiskana. Kopajo se predvsem družine z otroki, kateri se 

razen v vodi nimajo kje igrati. Sanitarije so nujno potrebne, saj številni obiskovalci 

opravljajo svoje potrebe v grmovja ob plaži, in med skalami .Prosimo za poletno sezono da 

se uredi začasno rešitev in da se začne z aktivnosti za trajno rešitev tega problema na tem 

območju. 

 

Občinski svetnik, Marino BAŽEC je podal pobudo: 
 

1. 

Ker je na 5 točko dn. reda bilo veliko – preveč vprašanj postavljam direktorju TZP naslednje 

vprašanje. Sestavni del združenja je tudi oddelek za podporo gospodarstvu. Ker je  posebej 



občutljiva panoga gospodarstva  kmetijstvo, sprašujem na kakšen način je v planu dela za 2023 

upoštevana in vključena ta panoga.  Še posebej pa me zanima  vključevanje lokalnih 

proizvajalcev in predelovalcev kmetijskih proizvodov in storitev s strani TZP  ali v ponudbi  

družb, ki tržijo turistične usluge. 

Velja upoštevati rek »kmetijstvo nas vse preživlja« 

2. 

Na 5.redni seji je bil v prvem branju  sprejet predlog spremembe statuta in s tem tudi formiranje 

odbora za kmetijstvo.  

Zakaj ni bila danes na 6. Seji tudi ta točka dnevnega reda, saj bi po mojem mnenju predstavljalo 

sprejetje spremembe in glasovanje v drugem branju  le formalnost glede na to, da ni bilo podanih 

nobenih zadržkov.  Naj spomnim, da je bilo formiranje odbora za kmetijstvo tudi del  

predvolilnega programa. Delovanje odbora za kmetijstvo pa je nujno potrebno saj je težav in 

nalog na pretek. 

 

3. 

Do mene je s strani občinskega svetnika prišla informacija, da naj bi sam kot svetnik že prestopil 

v drugo svetniško skupino.  Ker je nepreverjena informacija  prišla iz kabineta župana opozarjam 

na neprimerna  in zavajajoča dejanja posameznikov, ki morda niso imela slabih namenov pa 

vendar ustvarjajo v javnosti napačen pogled na dejansko stanje.  

Zato predlagam, da se vsi skupaj vzdržujemo izjav, ki izkrivljajo resnico in otežujejo reševanje 

perečih problemov v občini. 

 

4.  

Ker do danes še nisem prejel nobenih odgovorov na moja dosedanja svetniška vprašanja, ki sem 

jih v tem mandatu naslovil na občinski svet sprašujem, ali sem edini, ki še nisem prejel  

odgovorov in kdaj jih bom. 

 

Občinski svetnik, Davorin PETAROS je podal pobudo: 

 

Podajam pobudo za omejitev oz. prepoved vstopa v mestno jedro Pirana za obiskovalce, vstop 

naj bo dovoljen samo za dostavo v določenih urah. Omejitev naj velja tudi za težke motorje. 

 

Občinska svetnica, Sanja KUČEK BERGANT je podala pobudo: 

 

POBUDA: SANACIJA KLANČIN NA PLOČNIKIH – zagotovitev dostopnosti in varnosti 

Spoštovani, 

v našem štiriletnem mandatu smo si zastavili veliko ambicioznih ciljev. Pred nastopom mandata 

smo vsi občinski svetniki in svetnice (ne glede na politično pripadnost) v programih obljubili 

nekatere rešitve, ki bodo prispevale k izboljšanju bivalnih pogojev, lepši ureditvi okolice in 

zagotovili splošno varnost naših krajanov. 

V želji, da konkretno pričnemo z delom podajam pobudo, da se popravi klančine pločnikov (od 

Lucije v smeri Pirana).  



Naš kraj mora biti dostopen in prijazen tudi do gibalno oviranih oseb. Zavedati se moramo, da 

niso le naši krajani tisti, ki potrebujejo varne dostope do pločnikov. Živimo v turistični 

destinaciji, ki kot takšna mora ustrezno poskrbeti za njene obiskovalce. Kljub temu, da so 

klančine narejene so na nekaterih mestih neustrezne – rob je previsok in izredno težko je potisniti 

voziček čez (bodisi invalidski kakor tudi otroški). Žal vse invalidne osebe nimajo elektičnih 

invalidskih vozičkov in sami ročno ne uspejo premakniti voziček čez rob, da bi dostopili na 

pločnik oz. prečkali cestišče. Prav tako nimajo vedno spremljevalca, ki bi jim pomagal. Pogosto 

je lažje dostopiti na pločnik z vzratno obrnjenim vozičkom (tudi otroške vozičke tako starši lažje 

premaknejo na pločnik), kar pa ni najbolj varno. 

Osebno sem se soočila z neprimernostjo klančin (previsok rob npr.), ko sem odšla na sprehod z 

gibalno ovirano osebo (na običajnem invalidskem vozičku). Opravila sem tudi nekaj razgovorov 

z osebami, ki imjao podobne izkušnje. V izogib izgubljanju vašega časa, sem v soboto 

20/05/2023 opravila ogled terena in slikovno dokumentirala nekatere neustrezne klančine. Naj 

omenim, da je število le teh veliko in kar nekaj kritičnih mest kjer je nevaren dostop (Pošta 

Lucija, prehod iz mostička iz Ukmarjeve ulice na Obalo, prehod za pešce nasproti ZD Lucija, 

pločnik nasproti TIC Portorož, itd.) Večina pločnikov z robnikom je višjih od nivoja ceste za 1-2 

cm (ali več). Pri teh je potrebno invalidski voziček obračati sredi ceste in osebo vzvratno povleči 

na pločnik. 

Verjamem, da lahko uredimo klančine tako, da bodo primerne za vse. Delo se lahko izvede v več 

fazah (tudi vključi ob morebitnih sanacijah cestišč). Le skupaj lahko izboljšamo pogoje bivanja v 

našem kraju in zagotovimo ustrezno dostopnost in varnost vsem. Za vsa dodatna pojasnila in 

utemeljitve sem vam na razpolago. 

Priloge: slikovni material 

 

 

Prehod med Ukmarjevo ulico in Obalo – mostiček za Zlatim sidrom. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Po mostičku ni prehoda na pločnik od bloka. V kolikor so parkirana daljša vozila niti klančina ni 

dostopna. 

Primeri drugih klančin Lucija 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Klančine z visokimi robniki, strmina pri pošti prevelika in nevarna + avtomobili zaparkirajo 

prehod 

Za ZD je potrebno porezati zelenje, ker raste preko poti. Po 

potrebi predložim slikovni 

material. 

 

 

 



 

 

 

 

Smer proti Portorožu prehod med hostlom Soline in Marito 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

OPOMBA: V Portorožu ima večina pločnikov previsok robnik. Oseba na vozičku je že padla pri 

prehodu; pločnik ob Koprski ulici oz. nasproti gostinskega lokala Cacao Portorož. Kljub temu, 

da je višji robnik namenjen slepim in slabovidnim se lahko le tega uredi z drugačnimi oznakami 

(krogci – primer ZD Lucija) in klančino prilagodi vozičkom.  

Predsednik odbora za finance in proračun, Saša BURIAN je podal pobudo: 

 

Odbor za finance in proračun ugotavlja, da je bila realizacija transfernih prihodkov proračuna v 

letu 2022 izredno nizka ter da transferni prihodki v strukturi vseh prihodkov proračuna 

predstavljajo nizek delež. Zato odbor za finance in proračun daje županu pobudo,  

- da se poveča aktivnosti pri pripravi projektov, ki bi se jih prijavilo v izvedbo z 

nepovratnimi sredstvi. 

 

Občinski svetnik, Andrea BARTOLE je podal pobudi: 

 

1. con la presente chiedo informazioni in merito all’utilizzo quale deposito di 
materiale edile dei una parte del parcheggio sito a Croce Bianca sotto alla Casa 

polifunzionale della Comunità locale. 

Fini a quando questo sarà adibito a deposito e quando ritornerà pienamente funzionale? 

 

Motivazione: 

 
Il parcheggio da alcuni mesi risulta parzialmente adibito a deposito di materiale edile e la 
disponibilità dei parcheggi e molto limitata. 

 

 

2. con la presente chiedo informazioni in merito alla possibilita di prevedere delle fontanelle 

di acqua potabile nel centro abitato di Santa Lucia. 

 

Motivazione: 



 

Nel periodo estivo le temperature estive sono sempre piu alte e le persone soffrono di caldo e 

possibile disidratazione. Si potrebbero prevedere dei punti con fontanelle d`acqua potabile in 

modo da garantire ai cittadini (specialmente gli anziani) di idratarsi nei mesi estivi. 

 

Občinski svetniki, Nadia ZIGANTE, Christian POLETTI in Andrea BARTOLE so podali 

pobudi: 

 

1. BUSTO BAROCCO DI GENTILUOMO. Si tratta secondo molte fonti diverse del busto 

del podestà Giov. Battista Briani – Marini. 

 

Cito G. Caprin, Istria Nobilissima I vol. “Nel 1614 venne annicchiato (sulla facciata del 

palazzo podestarile a Pirano) il busto in marmo di Giov. Battista Briani - Marini, 

saggio rettore (podestà)1 che aveva saputo spegnere le discordie e raffratellare i 

cittadini”. Governò la città dalla fine del 1609 al 1614. 

 

Viene citato pure dalla dr. Mojca Ana Kovač nella sua tesi di dottorato dedicata al 

complesso barocco del Duomo di S. Giorgio. Anche lei ricorda i conflitti scoppiati fra 

“popolo grasso” e “popolo minuto” per il previsto impegnativo finanziamento della 

ristrutturazione in stile barocco del gotico duomo di S. Giorgio in cattivo stato edilizio, e 

l’opera positiva di mediatore dell’allora podestà, che mise tutti d’accordo. Per chi non lo 

sapesse il vecchio campanile venne demolito e nel 1609 inaugurato quello odierno 

(lapicidi Jacopo Nodari da Capodistria e Bonfante Torre da Venezia). Bonfante fu scelto 

pure per la ristrutturazione e l’ampliamento del Duomo, che fu inaugurato nel 1637.  

 

Lo cita il Morteani nelle Note storiche di Pirano, ne descrive dettagliatamente l ’opera 

Miroslav Pahor nel lungo saggio “Socialni boji v občini Piran od XV. do XVIII stoletja 

v Piranu” (pp 151-173).  

Citato sempre anche dalla Voce di S. Giorgio, pubblicazione della Famea dei Piranesi. 

 

Propongo la seguente dicitura: 

 

Busto in marmo di Giovanni Battista Briani – Marini 

Podestà di Pirano dal 1609 al 1614 

 

2. Il leone molto rovinato che è accostato alla parete di sinistra entrando, è invece quanto 

rimane del grande Magazzino del sale di Sezza, demolito per dar posto all’ Auto Camp e 

al turismo negli anni Sessanta dello scorso secolo. Documentato in molte fotografie 

storiche. 

 

 Propongo la seguente dicitura 

 

Leone di S. Marco 

Proveniente dal Magazzino del sale di Sezza 

 

 

 

 

                                                           
1 In corsivo note della sottoscritta DPJ 



 

 

 

 

Občinski svetnik, mag. Neset DULAI je podal pobudo: 

 

za čimprejšnje nadaljevanje aktivnosti vezanih na sprejetje občinskega prostorskega načrta  

(OPN). 

 

Obrazložitev: 

Ustrezno prostorsko načrtovanje predstavlja podlago za kakovosten razvoj vsake lokalne 

skupnosti. Občinski prostorski načrt (OPN) je temeljni dokument v katerem se opredeli 

prostorska ureditev občine in je ključen pri opredelitvi vizije razvoja v prihodnjih letih. 

 

Občina Piran tega akta še ni sprejela, čeprav bi ga skladno z zakonodajo morala sprejeti že do 31. 

decembra 2024 (Zakon o urejanju prostora (ZUreP-3)). Je ena redkih občin v Sloveniji, ki tega 

dokumenta še nima. (po podatkih ministrstva decembra 2021 je 187 občin že sprejelo OPN, 7 

občin je v fazi predloga, torej v zaključni fazi priprave OPN. Za 18 občin je imelo ministrstvo le 

informacije, da priprava OPN še ni v fazi predloga ( https://www.skupaj.info/teme/se-cas-za-

sprejem-opn-ne-izteka).       

 

Nesprejetje OPN-ja predstavlja coklo v razvoju občine, omogoča najrazličnejše špekulacije in 

vodi v različna koruptivna dejanja. S sprejetjem ustreznega in kvalitetnega OPN-ja lahko vse to 

preprečimo in postavimo trdne temelje za razvoj naše občine. 

 

V Gibanju Svoboda se zavedamo pomena prostorskega načrtovanja, zato moramo kot Občina 

poskrbeti, za učinkovitejše upravljanje s prostorom, s poudarkom na najsodobnejših 

urbanističnih 

praksah, ki bodo zagotovile kvalitetno življenje ob maksimalnem varovanju nepozidane krajine 

in 

okolja. Hkrati mora biti prostorsko urejanje razumljivo čim širšemu segmentu naše skupnosti. 

 

Zaradi navedenega občinskim strokovnim službam predlagamo, da v čim krajšem času pripravijo 

naslednje: 

- pregled dosedanjega dela na OPN s strani strokovnih služb občine Piran, 

- pregled dosedanjega dela s strani vseh za to pristojnih služb/inštitucij (pridobljene 

usmeritve, študije, navodila), 

- revizija dosedanjega dela in strokovnih podlag,  

- določitev in priprava vseh manjkajočih strokovnih podlag, ki so potrebne za strateški del 

OPN-ja in so podlaga za kvalitetno pripravo izvedbenega dela OPN-ja, 

- po končnem kvalitetnem pregledu in pripravi vseh strokovnih podlag, predlagamo 

nadaljevanje izvajanja OPN ja v celoti, kjer bo jasno znan potek celotnega projekta in 

časovnica priprave OPN-ja. 

-  

Hkrati predlagamo, da se za zgled pri pripravi Občinskega prostorskega načrta vzame primere 

dobrih 

praks, npr. Občinski prostorski načrt Občine Ankaran. 

Dodajamo, da mora Občinski prostorski načrt temeljiti na kvalitetno izdelanih, strokovno 

utemeljenih 



podlagah, saj bomo le tako lahko zagotovili ustrezen prostorski razvoj celotne Občine Piran, kar 

je temelj za zagotavljanje kakovostnega življenja občanov. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 21:25  uri. 

 

 

Zapisnik pisala                mag. Patricija VIŠNJEVEC,    Župan občine Piran 

 Nataša Karlaš               zunanja svetovalka       Andrej  Korenika 

                                  

                         

      

                     

 

 

 

 

 

 


